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内容概要

　　《新编商务英语阅读教程》是根据市场需要、广大师生的要求而编写的一本实用教材。
本教材精选了大量商务活动、公共媒体、公务往来的真实语言材料，通俗易懂，具有很强的时代特点
。
本教材由15个单元组成，可供一个学期使用，每单元由4个部分组成：课文、练习、快速阅读和阅读技
巧及实践。
这种编排突出了对学生语言能力的培养，强调了教学过程的互动性。
附录中的词汇表、专业术语是按字母顺序或出现的单元顺序排列的，非常便于广大师生学习和查询。
本书寓知识性，实用性、趣味性于一体，是在校的商务英语专业学生、广大的从业人员必备的教科书
和难得的培训教材。
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书籍目录

Unit 1 What is globailxation?Unit 2 Were a true multinational corporationUnit 3 Have you haeard of our
company?Unit 4 Im going to explain the structure of the departementUnit 5 Planning，necessary and
worthwhileUnit 6 Overpayment stops people from Moving onUnit 7 what else do you care in business?Unit 8 In
business world you always have competitorsUnit 9 Moneys Electronic FutureUnti 10 Diversified Investment
PortfolioUnit 11 Wed Like To Have the insurance Covered by youUnit 12 Do You Think People on the Web
Tend to Order More?
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